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L'alcalde de Figueres diu que algunes institucions i organismes
favorables a la MAT han «confós la gent»

. Figueres

L'alcalde de Figueres, Santi Vila, va reconèixer ahir que el procés que han utilitzat algunes
institucions i organismes per defensar la conveniència de la interconnexió elèctrica de la línia de 400
kV ha estat «poc transparent». «Sobre la realitat de la línia s'ha jugat a confondre l'opinió pública»,
va dir Vila. Ahir els grups del govern de Figueres (CiU, PSC i ICV) més el PP van subscriure un
acord en el qual, sense mostrar-se contraris a la MAT, es demana «la màxima transparència i
informació possible a tots els actors implicats en el procés», així com un debat públic. En la moció
també es diu que si la línia d'alta tensió acaba passant per l'Alt Empordà cal que «s'asseguri la
minimització de l'impacte ecològic i paisatgístic sense que els costos suplementaris siguin assumits
pels ciutadans». ERC va ser l'únic grup que no va subscriure aquest acord, ja que va presentar en el
ple una moció més contundent que no va ser aprovada. Al marge d'oposar-se a la infraestructura i de
criticar els procediments, demanaven que l'Ajuntament de Figueres s'adherís a l'Associació de
Municipis contra la MAT. L'alcalde va reconèixer que es podia estar d'acord amb alguns dels
comentaris de la moció d'ERC, però va reconèixer que en aquest tema era difícil trobar una posició
comuna del govern, tenint en compte que està format per tres grups, CiU, el PSC i ICV, amb actituds
ben diferents sobre la MAT.
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